

药品评价

YAOPIN PINGJIA

DRUG EVALUATION

2022 年 8 月
第 19 卷 第 16 期

August, 2022 Volume 19, Number 16

ICP-MS 测定补肾填精口服液中 30 种无机元素的分析及风险评估

艰难梭菌感染的临床抗菌药物治疗进展

眼科医院药品综合评价标准的研究

ISSN 1672-2809



江西省药品监督管理局 主管
江西省药学会 主办

2004 年创刊 半月刊
2022 年第 19 卷第 16 期
2022 年 8 月 28 日出版

目 次

主 管	江西省药品监督管理局
主 办	江西省药学会
主 编	周国平 赵志刚
副 主 编	郝希春
社 长	邓 维
编辑出版	江西省药品评价杂志社有限责任公司
地 址	江西省南昌市北京东路1566号
电 话	(0791)86279953 (0791)88158637
网 址	www.yppjzk.com
电子邮箱	yppj2020@163.com
印 刷	南昌三联印务有限公司
发行范围	公开发行
国内发行	中国邮政集团公司江西省报刊发行局
国内邮发代号	44-53
国外发行	中国国际图书贸易集团有限公司
国外邮发代号	SM 1852
国际标准连续出版物号	ISSN 1672-2809
国内统一连续出版物号	CN 36-1259/R
国内定价	全年360.00元 每期15.00元

药事管理

- 眼科医院药品临床综合评价标准的研究 王兴, 马一平 961

药物研究

- ICP-MS 测定补肾填精口服液中 30 种无机元素的分析及风险评估 汤逊尤, 孙辉, 丁野, 等 965

药物与临床

- 巴曲酶注射液联合高压氧治疗对老年突发性聋患者凝血指标、耳鸣残存率的影响 唐建勇 970

- 卤米松乳膏联合复方青黛胶囊对银屑病患者炎性因子水平及皮肤屏障功能的影响 李俊辉, 张观玲 973
急性胆囊炎合并糖尿病胆汁分离菌分布及耐药性分析 万振达, 曾文革, 刘飞, 等 977

- 低分子量肝素钙预防高危产妇剖宫产术后下肢深静脉血栓 45 例 温玉梅, 刘康 980

- 低剂量氨磺必利联合阿立哌唑治疗精神分裂症阴性症状临床疗效研究 黄幼昌, 许丽燕, 管锦秀 983
八正散加减联合玉米须代茶饮治疗尿路感染临床疗效观察 卢丹, 周冬平, 黄霞 987

- 苦参汤联合冰寒散坐浴治疗湿热型肛周湿疹的临床研究 黄海鹏, 简弄根, 黄红根, 等 990

- 卡瑞利珠单抗联合 PC 化疗方案对晚期非小细胞肺癌患者血清肿瘤标志物的影响 蔡思敏, 胡巍, 袁云 993
贝伐珠单抗联合化疗对晚期非鳞癌非小细胞肺癌患者血清 VEGF、bFGF 水平的影响 陈海龙, 谢传华, 钟清军, 等 996

- 补阳还五汤配合针灸对缺血性卒中恢复期患者负性情绪及肌张力影响的前瞻性研究 王万书 1000
拉贝洛尔联合甲基多巴治疗妊娠期高血压疾病 42 例临床效果及安全性观察 韩飞, 陈宁 1004

- 恩替卡韦联合前列地尔治疗乙肝肝硬化伴肝源性糖尿病 39 例 万秀敏 1008
六君子汤联合西药四联疗法对慢性萎缩性胃炎(脾胃虚弱型)患者临床症状及氧化应激指标的影响 谢建寰, 李冬春 1012

综述

- 艰难梭菌感染的临床抗菌药物治疗进展 吕燕妮, 付龙生, 宋小玲, 等 1015
大青叶的化学成分及药理作用研究进展 袁铭铭, 张文, 熊晓丽, 等 1019
土党参的化学成分及药理作用研究进展 涂春蕾, 廖树伟 1022

Contents in Brief

Responsible Institution

Jiangxi Drug Administration

Sponsor

Jiangxi Pharmaceutical Association

Editor-in-Chief

ZHOU Guoping ZHAO Zhigang

Executive President

DENG Wei

Editing & Publishing

Jiangxi Drug Evaluation Press Co. Ltd.

General Distributor

Domestic: Jiangxi Post Bureau

(Code No. 44-53)

Overseas: China International Book

Trading Corporation

Code No. SM 1852

CSSN ISSN 1672-2809
 CN 36-1259/R

Pharmaceutical Administration

- Study on Comprehensive Clinical Evaluation Standards of Drugs in Eye Hospitals WANG Xing, MA Yiping 961

Drug Research

- Risk Assessment and Determination of 30 Kinds of Inorganic Elements in Bushen Tianjing Oral by ICP-MS TANG Xunyou, SUN Hui, DING Ye, et al. 965

Drugs and Clinic

- Effect of Batroxobin Injection Combined with Hyperbaric Oxygen Therapy on Coagulation Index and Tinnitus Residual Rate in Elderly Patients with Sudden Deafness TANG Jianyong 970

- Effect of Halmetasone Cream Combined with Fufang Qingdai Capsules on Inflammatory Factor Levels and Skin Barrier Function in Patients with Psoriasis LI Junhui, ZHANG Guanling 973

- Distribution and Drug Resistance of Bile Isolates from Acute Cholecystitis Complicated with Diabetes Mellitus WAN Zhenda, ZENG Wenge, LIU Fei, et al. 977

- A Clinical Research of Low Molecular Weight Heparin Calcium Prevents Deep Venous Thrombosis of Lower Extremities after Caearean Section in 45 Cases of High-risk Pregnant Women WEN Yumei, LIU Kang 980

- Clinical Efficacy of Low-dose Amisulpride Combined with Aripiprazole in the Treatment of Negative Symptoms of Schizophrenia HUANG Youchang, XU Liyan, GUAN Jinxiu 983

- Clinical Effect of Bazheng Powder Plus or Minus Combined with Corn Whisker Tea in the Treatment of Urinary Tract Infection LU Dan, ZHOU Dongping, HUANG Xia 987

- Clinical Study on the Treatment of Damp-heat Perianal Eczema with Kushen Decoction Combined with Binghan Powder Sitz Bath HUANG Haipeng, JIAN Nonggen, HUANG Honggen, et al. 990

- Effect of Carrelizumab Combined with PC Chemotherapy on Serum Tumor Markers in Patients with Advanced Non-small Cell Lung Cancer CAI Simin, HU Wei, YUAN Yun 993

- Effects of Bevacizumab Combined with Chemotherapy on Serum VEGF and bFGF Levels in Patients with Advanced Non-squamous Non-small Cell Lung Cancer CHEN Hailong, XIE Chuanhua, ZHONG Qingjun, et al. 996

- Prospective Study on the Effect of Buyang Huanwu Decoction Combined with Acupuncture on Negative Emotion and Muscle Tone in Patients with Ischemic Stroke Recovery Period WANG Wanshu 1000

- Clinical Effect and Safety of Labetalol combined with Methyldopa in the Treatment of 42 Cases of Pregnancy Induced Hypertension HAN Fei, CHEN Ning 1004

- Clinical Study of Entecavir Combined with Alprostadil in the Treatment of 39 Cases of Hepatitis B Cirrhosis with Hepatogenic Diabetes WAN Xiumin 1008

- Effect of Liujunzi Decoction Combined with Western Medicine on Clinical Symptoms and Oxidative Stress Index of Patients with Chronic Atrophic Gastritis (Spleen and Stomach Weakness Type) XIE Jianhuan, LI Dongchun 1012

Review

- Advances in Clinical Antimicrobial Therapy of Clostridium Difficile Infection LYU Yanni, FU Longsheng, SONG Xiaoling, et al. 1015

- Advances in Study of Chemical Constituents and Pharmacological Effects of *Isatidis Folium* YUAN Mingming, ZHANG Wen, XIONG Xiaoli, et al. 1019

- Advances in Chemical Constituents and Pharmacological Action from Roots of *Campanumoea Javanica* TU Chunlei, LIAO Shuwei 1022